
Mer om de nya boulebanorna. 

På dagens lunchpromenad stannar jag och pratar med två ”PRO-are” vid den inhägnade planen. 

De håller på att mäta upp för de nya banorna.  Det ska ju vara reglementsenliga mått på banorna 

om de ska fungera för tävlingar. Nu har också den gula förrådscontainern kommit på plats. Även 

ett par åskådarbänkar är där. Nu är det nära att det kan bli premiärspel. 
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